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Ballerup den26. marts 2025

Referat af generalforsamling i Ballerup Rådhus Seniorklub mandag den 10.
marts 2A25 på Ballerup Rådhus i Mødecenter A, lokale 3

Til stede var 2l medlemmer.

Formand Morten Wiese bød velkommen til de fremmødte, og der blev budt på
kaffe/te, vand og kage. Derefter gik formanden over til dagsordenens punkt 1.

Pkt. 1 Valg af dirigent

Formanden foreslog Anders Mortensen til hvervet som dirigent. AM takkede for
valget og konstaterede, at indkaldelsen til generalforsamlingen var indvarslet i
henhold til vedtægterne.

Derefter gav AM ordet til formanden for aflæggelse af bestyrelsens beretning.

Pkt. 2. Bestyrelsens beretning

Formanden sagde følgende:

Periode

Denne beretning omfatter perioden fra 12. marts 2A24 til 10. marts 2025. Altså et
almindeligt foreningsår, som begyndte efter generalforsamlingen den 11. marts 2024.

Afgået ved døden

Siden sidste generalforsamling er tre medlemmer afgået ved døden:

- Søren Larsen

- Hanne Dorthe Riis

- Peter Sørensen

Lad os rejse os og mindes de tidligere kolleger med et øjebliks stilhed og sende tanker til
deres efterladte.
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Æretvære deres minde.

Medlemmer i BRS

BRS har i øjehlikket 1,22 medlemmer. I perioden har enkelte meldt sig ud.

På generalforsamlingen sidste år, blev det besluttet, at ansatte, der er S/ldt 60 år - og
altså endnu ikke er pensionerede - kan blive medlem af vores klub. Og det har givet
nogle nye medlemmer og sænket aldersgennemsnittet. Det sidste er jo godt, så der bl.a.
er friske kræfter til at flytte på stole i Baghuset, når vi laver arrangementer der.

Vi har nogle ffi medlemmer, som ikke har en mailadresse, og dem sender vi breve til via
Rådhuset. De øwige informeres via mails og via hjemmesiden

Runde fødselsdage

BRS sender en hilsen til medlemmer der fylder 70,75,80 osv.

I det seneste år er det blevet til ca. 10 hilsner.

Bestyrelsen

Bestyrelsens opgave er først og fremmest at planlægge og gennemføre affangementer -
primært fure og foredrag - for medlemmerne.
Som grundlag for det praktiserer vi en meget effektiv arbejdsdeling:

. Lillian Olsen leder bestyrelsesmøderne, og er desuden meget aktiv med at

affangere vores ture i samarbejde med Helsingør Turisttrafik.
o Agnes Pedersen laver sekretærarbejdet med indkaldelse til møder med dagsorden

og skriver referater og den slags.

. Sølve Klitgård passer vores økonomi med budgetter og regnskaber.

. Birte Bachmann passer hjemmesiden, med kvalificeret bistand af sin mand

Karsten.

o Ninna Olausson håndterer tilmeldinger til arrangementerne.
o Kirsten Myding sørger for bårebuketter og hilsner til medlemmer, der har runde

fødselsdage og sørger for passende bespisning, når vi har bestyrelsesmøder.

Vi har afholdt 7 møder i det forløbne år - og så er der som regel også lidt, vi snakfter
om, når vi ses til vores arrangementer.
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Arrangementer:

. 11. marts 2024 Generalforsamling

Der er udsendt referat den 14. marts 2024.
Anders Mortensen var dirigent.
Morten Wiese og Ninna Olausson blev genvalgt til bestyrelsen.
Lillian Olsen og Kirsten Myding blev genvalgt som suppleanter.
Anders Mortensen blev nyvalgt som revisor, idet Peter Kjær Olsen ikke ønskede at

modtage genvalg.

Conrad Van Acker blev nyvalgt som revisorsuppleant, idet Søren Larsen ikke
ønskede at modtage genvalg.

Der blev fastsat et uændret kontingent fra og med 1. januar 2025 (35 kr. + 5 kr. til
jubilæumsfonden).

. 28. maj 2A24 Bustur i Wallanders fodspor

Det var jo en tur til udlandet - ikke så tit, at vi bevæger os så langt væk. Men Øukæj,
vi skal jo bare over broen til Malmø og så til højre ca. 100 km. Så er vi i Ystad, hvor
Wallander huserede.

Vi startede med at se Ystad filmstudier, som er indrettet i en tidligere kaserne og
hvor Wallanderfilmene er optaget.

Så stod den på kødboller med mos og tyttebærsyltetøj på Gråndens Mat. Meget
svensk.

Så var det tanken, at vi skulle se naturreservatet Fyledalen, men det var tiden
desværre ikke til, så vi kørte direkte hjem. Men så dog en rovfugl, da vi passerede

Fyledalen.

Og kaffe med kage spiste vi på Smygehus.

t 26. september 2024 Bustur til Røsnæs

Det var en af de dage, hvor vi desværre måtte være med i den tidlige morgentrafik -
til stor gene for det arbejdende folk, som er på vej til at passe samfundets maskiner
om morgen. Men bussen skulle køre allerede kl. 8.15 - der er lang vej til spidsen af
Røsnæs. Men det var køreturen værd: Der er meget smukt derude.

Og på vejen besøgte vi vingården Dyrehøj, hvor vi fik en meget fin præsentation af,

hvordan man laver vin på en dansk vingård. Ja, det ligner jo nok vinproduktion i de

"gamle" vinlande, men vores køligere klima ændrer lidt på mange ting. Og trods
regnvejret var nogle af os ude i markerne og se, hvordan vinstokkene blev klippet og

druerne plukket.



a

Og vi sluttede besøget i gårdbutikken, hvor der var smagsprøver af mange forskellige
produkter - og de smagte glimrende.

Derfor var stemningen udemærket, da vi kørte videre ud til Røsnæs Fy. og gik lidt
rundt og nød udsigten.

Derefter kørte vi tilbage til Kalundborg, hvor vi på restaurant Gisseløre spiste

krebinetter og citronfromage og drak kaffe.

Og så en tur til den fine og meget specielle Vor Frue Kirke. Vi fik en rundvisning og
en glimrende fortælling om kirken og dens historie.

Og endnu en gang fik vi en demonstration af, hvordan man kan få den store bus
gennem nogle af de meget smalle gader - med vejarbejder - i en gammel købstad.

. 19. november 2024 "Drømmen om Amerika"

Det var et foredrag i Baghuset, holdt af Christian Friis, som fortalte om den danske

udvandring til USA fra ca.1860 til 1930. Hvad drev folk til den lange rejse og fik de

en bedre tilværelse?

Og da Christian var færdig med sit gode og meget informative foredrag,badvi ham

om et par synspunkter om det netop overståede valg af Trump til præsident i USA.
Og det fik vi, meget kvalificeret og også med nogle vinkler, som nok var nye for de

fleste af os.

. 28. januar 2A25 Nytårskur i Baghuset

Vi har lært, at det vigtigste ved Nytårskuren er, at der er tid til at snakke. I kommer
nemlig ikke for at spise gourmet-mad, men godt skal det naturligvis være.

Igen i år fik vi maden fra §ors i Måløv, Han leverer det hele i små ler- og
bambusskåle. Meget lækftert - både at se på og at spise. Og det var naturligvis med
lidt mere tryk på det grønne end på kødet. Så det kan nok ikke udelukkes, at nogen
måtte kigge forgæves efter den store bøf,

Og vi havde igen fundet vores eenmandsorkester frem - Tom - som vi også brugte
sidste år. I år kom han kl. 15, og han spillede med et lydtryL, som ikke gforde det

umuligt at snalfte, og hen mod slutningen omkring kl. 18 var der fyldt på Baghusets
lille, nye dansegulv foran scenen.

Sådan gik året ZA24 - cirka - og bestyrelsen håber, at foreningen har haft aktiviteter
og affangementer, som vores medlemmer sætter pris på - men det er naturligvis
ønskværdigt, atvi bliver bekendt med jeres ønsker og forventninger.

Til slut vil vi sige tak til Ballerup Kommunen for lån af lokaler til vores møder, til
rådhusbetjentene for bistand til reservering af lokaler og for udsendelse af vores ffi
breve.
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Og ingen generalforsamling uden en stor tak til bestyrelsen for et godt, engageret og
hyggetigt samarbejde, som jeg håber, kan fortsætte i det nye år.

Beretningen er udarbejdet til i dag af Morten Wiese og mundtligt forelagt her på
generalforsamlingen.

B eretningen blev godken dt.

Pkt. 3. Forelæggelse af regnskab

Kassereren omdelte regnskabet på generalforsamlingen. Regnskabet blive
efterfølgende, sammen med referatet, lagt på hjemmesiden.

Årets underskud er på 11.260,60 kr. og kassereren er helt §g ved regnskabet.

Vedrørende jubilæumsfonden er det i 2026 den skal bruges.

Regnskabet er behørigt revideret af Anders Mortensen, foreningens revisor.

Regnskabet blev godkendt. Regnskabet indeholder kun 1l måneder af kommunens

opkrævede kontingent for tjenestemænd på grund af periodtsering.

Pkt. 4. Indkomne forslag

Bestyrelsen har fremlagt et forslag til drøftelse vedrørende pris på ture/arrangementer

for ægtefæller/samlevere. Forslaget er vedlagt dagsordenen.

Bestyrelsenforeslog, at ægtefæller/samlevere kan indmeldes i Ballerup Rådhus

Seniorklub uden stemmeret mod at betale samme korutingent som egentlige
kontingentbetalere.

Endvidere foreslog bestyrelsen, at skriftlige meddelelser udelukkende foregår via

Email.

Beggeforslag blev godkendt med 20 stemmer.

Vedtægterne skal efterfølgende tilrettes med de 2 vedtagne ændringsforslag.

Pkt.5. Kontingent

Bestyrelsen foreslår uændret kontingent for 2026 på 40 kt. pt. måned.

Godkendt.

Pkt. 6. Valg i henhold til vedtægternes §4.

I ulige år skal der vælges 3 bestyrelsesmedlemmer og 2 er ikke på valg

På Valg er:

Birte Bachmann (modtager genvalg)

Valgt blev:

Birte Bachmann
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2 suppleanter for 1 år. Suppleanterne arbejder på lige fod med
bestyrelsesmedlemmerne.

På valg er:

Lillian Olsen (modtager genvalg)

Kirsten Myding (modtager genvalg)

Sølve Klitgård (modtager genvalg)

Agnes Pedersen (modtager genvalg)

Valg af revisor:

Anders Mortensen (modtager genvalg)

Valg af revisorsuppleant:

Conrad van Acker (modtager genvalg)

Sølve Klitgård

Agnes Pedersen

Valgt blev:

Lillian Olsen

Kirsten Myding

Valgt blev:

Anders Mortennsen

Valgt blev:

Conrad van Acker

7. Eventuelt

Lene Pedersen takkede besQrelsenfor det gode arbejde.

På opfordring rede§orde bestyrelsenfor kommende ahiviteter og henviste til
y der I i ger e info rm ati on p å hj emme s id en.

Herefter dislruterede generalfursamlingen klubbens aktiviteter. Konklusianen var:

Tilfredshed med busture, idet mulighedenfor at tale sammen er højt
prioriteret. Etforslag var, at man eventuelt lcunne sætte sig et nyt sted i bussen
på hjemvejen, for at endnuflerefik tak med hinanden
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. Også tilfredshed medforedrag i Baghuset

e Derimod var atrangementer i nærområdet ikke umiddelbart etforslag, der
blev bakket op. Argumentet var, at den slags ture kunne man selv arrangere

. Forslag om eventuelle musikalske arrangementer var der også interesse for.
Der er allerede planlagt et arrangement i Baghuset i efteråret (se
hjemmesiden)
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Derefter:

Morten takkede Anders Mortensen for at have påtaget sig dirigentansvaret.

Anders Mortensen takkede herefter for en vel overstået generalforsamling.

Den valgte bestyrelse holdt derefter konstituerende møde og posterne blev
fordelt, som det fremgår af sidste side.

Referent Agnes Pedersen

Referatet blev godkendt den

dirigent

Morten Wiese

Søiye Klitgård

Agnes Ped*rsen

Hold-an Vej 82

Nøddelunden 240

Hol<l-nn Vej 82

2750 Ballerup

2765 Smørum

2750 Ballerup

'r]f. 2624 f)683

Tlfl ?27,1 5659

TIf:29829481

X'{ai1: mtlrtengrviese@gmail.com

Mnii: kllt.solverg,gmail.com

Maii : agneslisepedersen(ztgmai l.com

Weirnaster: Bite Bachmann 'l'ræets Kvarler 15 2750 Ballen-rp Tlf. 5380 0538 Mail: birte(i;kfriis.coin
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Seniorklubbens bestyrelse pr. 25. marts 2025

Morten Wiese - formand

Hold-an Vej 82, 2750 Ballerup

allerup eniorklub

Bank: Danske Bank Reg.nr. l55l konto nr.31388j0594

CVRnr.35171355

H j emm es ide : ww o*. br s - s eniorklub. dk

mortengwiese@gmai l. com

klit.solve@gmail.com

agneslispedersen@gmail.com

birte@kfriis.com

olaussonninna@gmail. com

iolo@.minnet.dk

mydings@hotmail.com

mortensen. anders@hotrnail. com

conradvanacker@gmail.com

fli@balk.dk

lamu@.balk.dk

tas@balk.dk

Sølve Klitgård - kasserer

Nøddelunden 240, 27 65 Smørum

Agnes Pedersen - sekretær

Hold-an Vej 82, 2750 Ballerup

Birte Bachmann - webmaster

Træets Kvarter 15,2750 Ballerup

Ninna Olausson - best. medl.

Bøgesvinget 28, 27 40 Skovlunde

Kirshen Myding - 2. suppleant.

Klokkerhave n 9, 27 5 A Baflerup

Anders Mortensen - revisor

Baltorpvej l0l 3.tv.

Conrad van Acker - revisorsuppleant.

Lupinvej 23, 3 550 Slangerup

Lillian Olsen - 1. suppleant.

Ringtoften 14, st.tv. 2740 Skovlunde mobil 31 20 32 95

mobil26 24 06 83

mob1l2274 56 59

mobil 29 82 94 8L

mobil53 80 05 38

mobil30 45 83 63

mobil21 218436

mobilZ? 69 15 55

mobil4T 33 58 90

Kontakter til Ballerup Rådhus:

Rådhusservice: Lokalebestilling

Flemming Jørgensen

Kommunikation:

Lasse Munkhol

HR:Tina Skov Djerne

Lønkontor

Vibeke-Strøm Madsen

44 77 26 52

mobil20 69 12 24

44 77 26 29

44 77 24 10

vsm@balk.dk


